
Bestyrelsesmøde den 16. januar 2025 i Cyklistforbundet Gentofte 

 
Deltagere: Roger, Annette, Tove, Kirsten og Kasper, Afbud: Peter og Niels 

 

1. Mødeleder: Roger. Referent: Kasper 

 

2. Referat godkendt fra sidste bestyrelsesmøde. 

 

3. Trafik. Rundkørslerne ved Hyldegårdsvej (og Tværvej) og Gyldenlundsvej er færdiganlagte 

[Ikke drøftet på mødet: Bedre sikkerhed for cyklisterne?]. Hullerne på Snogegårdsvej er 

lappet. 

 

4. Cykelture. Turen rundt til fæstningsværkerne forløb fint trods kulde og blæst. 11 deltagere 

(hvoraf 4 var bestyrelsesmedlemmer). Roger er turleder og guide på turen den 8. februar 

(Garderhøj Fort m.m.). Forberedelserne er godt i gang. Turen er ca. 12 km lang med mange 

spændende stop undervejs. Derudover en arkitekturtur (Bo er guide) den 8. marts. Roger 

foreslår, at vi arrangerer en tur med et stop i Musikbunkeren. Der arbejdes videre med ideen.     

 

5. Ordrup Innovation 2030 (Annette). Hackaton på Charlottenlund Slot. Annette fortæller, at 

det er et slags træf med deltagelse af hacker-nørder og os cyklister. Meningen er, at vi skal 

udvikle ideer til at reducere biltrafikken i kommunen, specifikt ved at tage afsæt i udvalgte 

”biltunge” hotspots, bl.a. ved Ordrup Gym. og H.I.K. 

       

             Klimahandledag 24. april. Der blev snakket om at arrangere en cykeltur. Fællesmøde (kick-    

             off) om dette på rådhuset den 28. jan. Roger deltager, da andre ikke kan. 

 

6. Aktive Forårsdage 2025 6. maj. Ikke den helt store interesse på mødet. Men vi har cykeltur 

10. maj, som måske kan indgå. Roger deltager i info- og planlægningsmødet den 22. januar.       

  
7. Annette og Peter uddelte flyers og reflekser til skoleelever på Munkegårdsskolen. Det 

gik godt. 

 

8. Generalforsamlingen 2025. Roger skriver mails til Helene Brochmann (SF) og Marie 

Brixtofte (Venstre) mhp. at de kommer til Generalforsamlingen den 19. marts og fortæller 

om (politiske) overvejelser og initiativer ift. cykelfremme i Gentofte Kommune. 

 

9. Roger og Niels laver regnskab for 2024 og budget for 2015.  

  

10. Eventuelt. Der mangler et (digitalt) sted, hvor vi kan hente div. materiale ned, ikke mindst 

billeder til Facebook-begivenheder. Roger opretter et Dropbox-katalog (i eget navn), som vi 

alle kan bruge til formålet. 

 

11. Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 27. feb. kl. 19.30.             

 

  


